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Dia: 06.03.14
Hora: 21 h
Curs 13-14
Assistents: 24

Ordre del dia:

A. Aprovació acta anterior

B. Proposta de tallers/activitats en l’espai migdia

C. Fira del llibre de 2a mà

D. Informacions de les comissions i grups de treball

E. Informacions Consell Escolar

F. Precs i preguntes

G. Acords presos

H. Data propera reunió

A. Aprovació acta anterior

Es llegeix l’acta de la darrera reunió d’AMPA del dia 6 de febrer de 2014, i
s’aprova sense cap esmena.

B. Proposta de tallers/activitats en l’espai migdia

Les representants de la Comissió de serveis migdia expliquen que el proper
dilluns tenen prevista fer una reunió amb la Roser. Durant aquesta reunió, li
plantejaran les diferents propostes i idees a fer d’activitats/ tallers durant
l’estona migdia.

Durant la propera reunió d’AMPA ja comentaran com ha anat la reunió i els
acords presos.

C. Fira del llibre de 2a mà

La Comissió de coordinació de mares i pares enllaç comenta que el diumenge 6
d’abril es realitzarà la Fira del llibre de 2a mà.
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En aquesta Fira les famílies dels nens/es de 1r, organitzaran el servei de bar,
la Quina i algun sorteig. També està confirmada la presència d’un parell
d’escriptors, i estem a l’espera de la confirmació d’un il·lustrador.

Finalment com a novetat, aquest any es proposa fer un dinar de germanor al
finalitzar la Fira, on cadascú portarà alguna cosa per menjar i compartir entre
tots.

D. Informacions de les comissions i grups de treball

Comissió valorem els mestres:
Representant: Paola Beiro, Mónica Camacho i Vero Villar

Aquesta Comissió presenta un esborrany d’una nota informativa per fer arribar
a les famílies, amb l’objectiu d’explicar per quines raons i quines accions es
volen organitzar per fer arribar a l’agraïment als mestres sobre la seva tasca
realitzada amb els nostres fills/es.

Es llegeix la carta que han preparat i es comenta algunes modificacions que es
poden fer sobre aquest document.

S’acorda que aquest grup de treball refarà la nota segons l’acordat  la reunió i
que es farà arribar a totes les famílies via correu electrònic.

Finalment s’acorda que algunes de les propostes es començaran a fer durant la
fira del llibre del proper diumenge 6 d’abril.

Comissió extraescolars:
Representant: David Gràcia i Xus López-Arenas

Es comenta que la lligueta de futbol ja ha començat.

Els representant de la Comissió creuen que hem de concretar el funcionament
de trenet amb els clubs esportius del Lima Horta i la U.E. Horta. El responsable
de la Comissió d’extraescolars haurà de disposar d’un llistat de les persones de
contacte que recolliran els nens/es, els telèfons mòbils d’aquestes persones i
un llistat mensual dels nens que recullen.
També es comenta que hi ha hagut una incidència amb algun retard en la
recollida de nens, i que repercuteix en la feina dels nostres monitors d’acollida.

S’ha mirat d’organitzar junt amb altres escoles del barri alguna extraescolars
de bàsquet. Per ara no es veu viable. Ja es mirarà de fer de cara al curs
vinent.
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Finalment es comenta que la monitora de Bollywood ha de plegar. Actualment
ja s’està buscant una monitora de substitució.

Comissió casal d’estiu:
Representant: Silvia García – Montse Paradeda

Es fa una crida urgent a les famílies per col·laborar en la Comissió de casal
d’estiu, ja que per causes personal aquesta Comissió es queda sense
representants.

S’acorda que es farà una crida de gent via correu electrònic.

També s’acorda que es necessari dinamitzar i fer un canvi de rumb en les
activitats proposades en el proper casal d’estiu.

La Vero Villar s’ofereix per formar part de la Comissió.

La Comissió prepararà noves propostes innovadores. Aquetes idees es
presentaran a la Roser durant la primera reunió de preparació de casal d’estiu.

També hi ha dues mares que s’ofereixen per donar algun suport puntual a la
Comissió (els dies d’inscripcions, donar idees, etc..). Però per manca de temps
no poden col·laborar plenament en la Comissió.

Comissió defensem l’escola:
Representant: Eva Montanet, Anaïs López i Miriam Nicodemus

Les representants de la Comissió han comentat que durant la darrera setmana
de març s’estan organitzant actes contra les retallades.
Un cop estiguin clares ja es faran arribar a les famílies.

E. Informacions junta/consell escolar

En la darrera reunió de Consell es van comentar els següents temes:

- S’està aprovant el document NOFC (Normes d’organització i
funcionament del centre). Es van aprovar, en la darrera reunió, alguns
capítols del document sense cap esmena destacable.

- La Direcció va demanar que comentéssim a alguns pares si volen fer un
pressupost sobre la temàtica del WIFI al centre. Un parell de pares ja
s’han posat en contacte amb la direcció.

- Es va comentar la intenció que tenien els mestres d’haver acabat totes
les entrevistes amb les famílies. Però tot i l’esforç fet, no ha estat
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possible. De totes maneres, es comenta que abans de Setmana Santa
totes les famílies hauran fet l’entrevista amb els tutors del seus nens/es.

- Van comentar que volien tenir coneixement de l’estat de preparació de la
fesa de 6è. Les famílies de 6è, ja s’han posat en contacte amb la
Direcció.

F. Precs i preguntes

Dues mares enllaç de P3, comenten que aquest any s’han trobat molt
perdudes en les seves tasques com a amares enllaç. I que han pensat de fer
un llibreta, on explicaran les seves vivències com mares enllaç a P3,
problemàtiques que s’han trobat, com ho han solucionat, pautes que han
seguit, etc...
I que aquesta llibreta es faci arribar a les mares/ pares de P3, que el curs
vinent siguin mares/pares enllaç de P3.
Per part dels assistents de la reunió la idea ha estat molt ben acceptada

Un pare comenta que el cap de setmana de carnestoltes l’escenari va quedar
muntat al pati durant tot el cap de setmana. Caldria dir a la Direcció que
s’hauria de desmuntar o de protegir durant la nit, ja que les fustes de la
plataforma de l’escenari es fan malbé amb la pluja. Es farà arribar aquest punt
en el proper Consell.

Una mare de 6è exposa que un cop les mestres que s’han anat jubilat, els seus
projectes que anaven portant a l’escola s’han anat abandonant (per exemple
sala de ciències, etc...). Tenim constància que algunes d’aquestes mestres
jubilades estarien disposades a fer alguns tallers a l’escola.
Es comenta que aquesta proposta es farà arribar en el proper Consell.

Finalment, a nivell general es felicita la darrera revista de la Torrentera que ha
sortit recentment. Es felicita  la Comissió per la seva feina que l’ha feta
possible.

G. Acords presos

- S’acorda que ja es comentarà en la propera reunió del resultat amb la
Roser sobre les propostes sobre tallers/activitats durant l’estona
migdia.

- La Comissió defensem l’escola ja concretaran quines accions estan
previstes per la darrera setmana de març.

- La Comissió defensem els mestres enviaran la nota informativa a les
famílies.
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H. Data propera reunió

Segons el calendari presentar per l’actual equip de Junta, la propera reunió
serà el dijous 3 d’abril de 2014.

Vist i plau

La secretaria La presidenta

Laia Soler Miriam Nicodemus
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